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 آخرین وضعیت 
دختر رکابزن ایران

ایسنا: دختررکابزن ایران پس از زمین خوردن 
در جام جهانی دوچرخه سواری چک اعلام کرد که 
می تواند برای مسابقه بعدی خودش را آماده کند. 
فرانک پرتوآذر بانوی رکابزنان در حال حاضر در 
اروپا به سر می برد و در مسابقات مختلفی شرکت 
کرده است. برنامه او این است که از الان برای 
مدال آوری در بازی های آسیایی ۲۰۲۲ و سپس 
کسب سهمیه المپیک ۲۰۲۴ آماده شود. او روز 
یکشنبه گذشته در دومین مسابقه خود در جام 
جهانی چک شرکت کرد که در حین مسابقه 
به زمین خورد با این حال توانست مسابقه را 
به پایان رسید  و در رده ۹۰ ایستاد. پرتوآذر 
در مورد وضعیت آسیب دیدگی خود گفت: در 
حین مسابقه زمین خوردم و کمی دچار کبودی  
و خراش شدم. دوچرخه ام نیز مقداری آسیب 
دید اما فکر می کنم بتوانم به مسابقه بعدی ام 
که احتمالا در اسلوونی باشد، خودم را برسانم. او 
ادامه داد: در رشته کوهستان تنها مسابقه رفتن 
کار سختی است اما من امیدوارم به زودی بتوانم 

شگفتی سازی کنم.

خارجازمستطیلسبز

 تعویق   5 روزه 
AFC جلسه  شکایت    ایران از

در شرایطی که قرار بود دادگاه رسیدگی 
به شکایت فدراسیون ایران از کنفدراسیون 
فوتبال آسیا به دلیل انتخاب بحرین به عنوان 
میزبان مسابقات انتخابی جام جهانی، برگزار 
شود، اما این جلسه دادگاه نیز به تعویق افتاد.  
کنفدراسیون فوتبال آسیا دو روز پیش با ارسال 
نامه به دادگاه CAS فرصتی پنج روزه از آنها برای 
ارائه مستندات خواستار شد و دادگاه حکمیت 
ورزش با این خواسته کنفدراسیون فوتبال آسیا 
موافقت کرده است.  البته کنفدراسیون فوتبال 
 CAS آسیا درخواست دیگری نیز از دادگاه
داشته و خواستار رسیدگی به این پرونده با حضور 
یک داور شده که این موضوع ظاهرا توسط دادگاه 
حکمیت ورزش رد شده است.  فدراسیون فوتبال 
 AFC ایران نیز ضمن مخالفت با درخواست
خواستار برگزاری دادگاه با سه داور شده که قرار 
است یک داور از طرف فدراسیون ایران، یک داور 
از طرف AFC و یک داور بی طرف از طرف دادگاه 
CAS این پرونده را بررسی کنند. فدراسیون 
دیروز نامه های حقوقی و توضیحات لازم را برای 
برگزاری دادگاه طی پنج روز آینده به دادگاه 

حکمیت ورزش ارسال کرده است.

خـــبر

دیـــدگــاه

فضای مجازی باید از مراودات ورزش حذف شود! فضای مجازی 
فوتبال ایران را بیچاره کرده است. به خاطر اینکه میدانی برای 
افراد بی سواد فراهم شده که همه نظراتشان را اعلام کنند. شما 
بخواهید با فضای مجازی زندگی کنید همین آش و همین کاسه 
می شود. بازی تمام نشده، وزیر مملکت در صفحه اجتماعی خود 
پست می گذارد. حالا من برای ایشان احترام قائلم، برای تمایلات 
ایشان هم احترام قائلم، ولی او به عنوان یک شخصیت حقوقی باید 
بداند که در جایگاهی هست که متعلق به همه مردم ایران است و 
بالاخره طیف وسیعی هم استقلالی هستند. از آن طرف هیات مدیره 
آن باشگاه می گوید من فلان می کنم! من یک خواهشی دارم از 
هیات  مدیره های محترم، برای اینکه به فوتبال خدمت کنید بیایید 
بروید! این را جدی دارم می گویم. خودتان در خلوت خودتان دودو 
تا چهارتا کنید، برای چه شما به هیات مدیره استقلال، پرسپولیس و 
تیم های دیگر آورده اند؟ به چه دلیلی؟! به دلیل شایستگی هایی که 
در زمینه ورزش و فوتبال دارید؟! به خدا این جوری نیست، همه اش 
رابطه است! من خودم در لیگ برتر بودم، امسال خیلی چیزها دستم 
آمده است. همه اش رابطه است. آدم هایی که راجع به فوتبال حرف 
می زنند، شما می فهمی اصلا این آدم از فوتبال هیچی نمی داند. 
آن آدم می آید مثلا در یک باشگاه پست می گیرد، در فدراسیون 
پست می گیرد، در رشته های تخصصی مدیر و رئیس می شود، 
معلوم است برای فوتبال ایران هیچ اتفاقی نمی افتد. یکبار برای 
همیشه یک چیزی به نام وجدان داریم. منم دوست دارم رئیس 
بهترین بیمارستان ایران بشوم! اما آیا به من می دهند؟ تخصصش 
را ندارم! به خدا قسم فوتبال و ورزش هم تخصصی است. شما وقتی 
در جایی که درست نیست باشی، همین فساد اعمال می شود. یک 
موضوع جالب هم بگویم. کسانی که خودشان منشأ فساد بودند الان 
سردمدار مبارزه با فساد شده اند. همه ما یک گذاشته ای داریم. اسم 
نمی خواهم بیاورم. حرف صاحب دارد. وقتی حرف زده می شود خود 
طرف می داند با چه کسی هستم. منِ پیروز قربانی یک گذشته ای 
دارم. من نمی توانم آن گذشته ای که برای نتیجه گرفتن دست به 
هر کار کثیفی زدم را پاک کنم، الان بیایم سینه ام را سپر کنم بگویم 
وای! من مظلوم واقع شدم. من می خواهم با فساد مبارزه کنم! به 
خدا ما فراموشکار نیستیم. من برای شخصیت حقیقی همه دوستان 
احترام قائلم. به من یاد داده اند برای بزرگترهایم احترام قائل شوم. 
من حرفم با شخصیت حقوقی است. مثلا  دو نفر دعوا می کنند، یک 
مدیری از یک جای دیگر در صفحه اجتماعی خود پست می گذارد. 
آن یکی، در پست دیگر جواب او را می دهد. به نظرم همه ما باید روی 
کار خودمان تمرکز کنیم. همه ما یک نهاد و یک شخص بالادستی 
داریم. منِ پیروز قربانی اگر مدیر عامل  شوم، اگر رئیس هیات مدیره 
شوم، بالاخره یک رئیس مجمع بالادست من هست که باید روی کار 
من نظارت کند و به او جوابگو باشم. من هر کار بچگانه ای که  انجام 
دهم برای اینکه خودم را بزرگ کنم؟ هیچکسی هم با من کاری 
ندارد! من نمی دانم این دوستانی که این همه در فضای مجازی 

هستند چه زمانی به کارهایشان می رسند؟!

فضای مجازی فوتبال را بیچاره کرده 

    حضور هواداران 
ورزشگاه هزاع بن زاید روز یکشنبه  ۳۰ درصد صندلی های خود 
را به هواداران دو تیم النصر و شباب الاهلی اختصاص داد. هواداران 
فوتبال امارات پس از ۴۲۸ روز توانستند دیدار فینال جام حذفی 
بین تیم های شباب الاهلی و النصر را تماشا کنند. هواداران  باید 
نتیجه منفی آزمایش کرونا در ۴۸ ساعت گذشته را ارائه می دادند.

        بازگشت به پرتغال؟
ویدئوی منتشر شده ای نشان می دهد اتومبیل های غول آسا و 
گرانقیمت کریستیانو رونالدو واقع در گاراژی در شهر تورین با یک 
 Rodo کامیون در حال بارگیری هستند. این کامیون متعلق به
Cargo است که یک شرکت بزرگ و معروف در رابطه با حمل ونقل 
محسوب می شود. جالب تر اینکه این شرکت در لیسبون مستقر است.

         تشویق
برابر  دیداری  در  شد  موفق  مسجدسلیمان  نفت  تیم  
ماشین سازی به پیروزی برسد. فردین رابط مهاجم نفت در دقیقه 
۹۲ پاس محمد محبی را با شوتی دقیق از بین پاهای گلر »ماشین«  
به گل تبدیل کرد. نکته جالب این دیدار حضور هواداران نفت روی 
تپه های اطراف ورزشگاه بود که ایستاده تیمشان را تشویق کردند.

ت
شــ

سنو
عک

مراسم سالگرد جشن قهرمانی سرخپوشان  
در فصل ۸۷ - ۸۶  برگزار شد. حبیب کاشانی 
این  در  پرسپولیس  باشگاه  اسبق  مدیرعامل 
خصوص صحبت کرد. وی اعتقاد دارد از معدود 
کشور هایی هستیم که این اتفاقات در آن می افتد. 
متاسفانه رفتار احساسی در بازی دربی صورت 
گرفت و بازیکنان از رفتار خود پشیمان هستند، اما 

این پشیمانی سودی ندارد.
  دربــاره برگزاری مراسم سالگرد جشن 
قهرمانی سرخپوشان  در فصل -۸۷ ۸۶ 

لیگ برتر توضیح می دهید؟
 تیم فوتبال پرسپولیس در فصل -۸۷ ۸۶ بعداز 
۱۰ سال قهرمان شد و بعداز آن  نوار قهرمانی 
سرخپوشان ادامه یافت. با توجه به اینکه پرسپولیس 
بازی دربی را برنده شده بود بهانه ای شد تا این 
مراسم را برگزار کنیم. همچنین از جعفر سمیعی 
مدیرعامل باشگاه، یحیی گل محمدی سرمربی تیم 

تشکر می کنم.
صورت گرفته بعداز بازی دربــی چـه نظری  درباره درگیـری ها و بـــی اخلاقی های 

دارید؟
 به نظرم از معدود کشور هایی هستیم که این 
اتفاقات در آن می افتد. دربی های مختلفی در 
کشور های اروپایی برگزار می شود و فوتبال دنیا به 
این صورت اداره می شود و اتفاقات  در دربی تهران 
در آن کشور ها دیده نمی شود. متاسفانه رفتار 
احساسی در بازی دربی صورت گرفت و بازیکنان از 
رفتار خود پشیمان هستند، اما این پشیمانی سودی 
ندارد. همچنین هر بازیکنی بعد از حکم کمیته  
انضباطی باید از مردم عذرخواهی کند. دوستانی که 
در بازی دربی آن رفتار ها را مرتکب شدند، متوجه 
باشند که بچه ها در تلویزیون آنها را می بینند و  
تماشای این رفتار ها شایسته آنها نیست. اگر هر 

بازیکنی اشتباهی کرده از مردم عذرخواهی کند.  
آیــا پــرسپولیس پنجمین قهرمانی را 

به دست می آورد؟
به هرحال پرسپولیس از تیم های خوب ماست 
و در بالای جدول حضور دارد. من فکر می کنم 
سرخپوشان باید نگاهی به فصل بعد داشته باشند، 
چون چند بازیکن  قرار است جدا  شوند و  باید آنها 
را حفظ کرده و  تیم خود را تقویت کنند. امیدوارم 
امسال تیم پرسپولیس  قهرمانی آسیا را بعداز ۲ 
فصل ناکامی به دست آورد. امیدوارم استعداد های 
ایرانی روزبه روز در دنیا بدرخشند و باعث درخشش 
فوتبال ایران شوند. آرزو می کنم بازی های تیم ملی 
در مسابقات انتخابی جام جهانی خوب پیش برود و 

ملی پوشان لحظات خوشی برای مردم رقم بزنند.

گفــتوگــو

حبیب   کاشانی:
  رفتار احساسی 

 در دربی 
صورت گرفت

فوتبالداخلی
تسنیم: دادگاه عالی ورزش در حکمی باشگاه تراکتور را به 
پرداخت مطالبات آنتونی استوکس و »لی هری اروین« محکوم کرد. 
آنتونی استوکی و »لی هری اروین« مهاجمان ایرلندی و اسکاتلندی 
باشگاه تراکتور در فصل هجدهم لیگ برتر، پس از جدایی پرُحاشیه 
از این تیم، با شکایت به فیفا در اسفندماه سال ۸۹ باشگاه تراکتور 
را به ترتیب به پرداخت 5۷۴ و 5۷۱ هزار دلار محکوم کردند. پس 
از این اتفاق، باشگاه تراکتور پرونده های شکایت استوکس و اروین 
را به دادگاه عالی ورزش ارجاع داد و حالا پس از گذشت بیش از 
یکسال، دادگاه عالی ورزش باشگاه تراکتور را به پرداخت مطالبات 
این دو بازیکن محکوم کرده است. در همین راستا قرار است باشگاه 
تراکتور طی دو هفته آتی جلساتی را با استوکس و اروین در شهر 
استانبول ترکیه برگزار کند و با پرداخت مبلغی از مطالبات این 

بازیکنان با آنها توافق کند.
ایسنا: به گزارش رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس، معاونت 
حقوقی این باشگاه، شکایت رسمی بابت ادعاهای مهدی واعظی 
مجری برنامه سلام تهران از شبکه تهران را به دادسرای فرهنگ 
و رسانه تقدیم کرد. همچنین باشگاه پرسپولیس در نامه ای مجزا 
به سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال، خواستار پیگیری ادعاهای 
این مجری مبنی بر وجود اسنادی برای جلوگیری و ممانعت از 
قهرمانی سایر تیم ها و زیرسوال بردن عملکرد فدراسیون فوتبال 
و سازمان لیگ در برگزاری مسابقات آن هم در رسانه ملی با 

میلیون ها مخاطب شد.

  لیونل اســکالونی ســرمربی تیم ملی فوتبــال آرژانتین 
فهرســت نفرات این تیم برای مســابقات آینده مقابل شیلی 
و کلمبیا در انتخابــی جام جهانی را اعلام کــرد. ۱۰ بازیکن 
از سری A در فهرســت آرژانتین برای مقدماتی جام جهانی 
وجود دارند. از جمله رودریگو دی پل و لاوتــارو مارتینز ، اما 

پائولو دیبالا کنار گذاشــته شــد تا بزرگترین غایب 
لقب گیرد. دیبالا مهاجم یوونتــوس به رغم اینکه 
اخیرا پــس از مصدومیت، دوباره شــرایط خوبی 

داشــت و موفق به گلزنی برای تیمش نیز شد 
خط خورد. فهرست آرژانتین برای انتخابی 
جام جهانی: مارکوس آکونا، سرخیو آگوئرو، 
لوکاس آلاریــو، امیلیانــو بوئندیا، آنخل 
کورئا، خواکین کوره، رودریگو دو پل، آنخل 
دی ماریا، نیکولاس دومینگز، خوان فوئیت، 

الخاندرو گومز، نیکولاس گونزالس، جیووانی لو 
سلسو، آگوستین مارچسین، لاوتارو مارتینز، 
لیســاندرو مارتینز، لــوکاس مارتینز کوارتا، 
لیونل مسی، ناهوئل مولینا، خوان موسو، گیدو 

رودریگز، کریستین رومرو، لوکاس اوکامپوس، 
نیکولاس اوتامندی، اگزوئیل پالاسیوس، خوزه 

لوئیز پالومینو، لئاندرو پــاردس، پتزیلا و نیکلاس 
تگلیا. آرژانتین امیدوار اســت با پیروزی در این دو 

دیدار گام بلندی برای صعود بــه جام جهانی بردارد. 
رقابت های انتخابــی جام جهانی در قــاره آمریکا  در 

خردادماه پیگیری می شود.

بینالملل

پیروزقربانی
کارشناس  فوتبال 

مرتضی کرمانی مقدم پیشکسوت باشگاه پرسپولیس 
اعتقاد دارد تیمی که در دربی برنده یا بازنده شده است، 
باید همانجا ماجرا را تمام کند و به حواشی دامن نزند. 
کرمانی مقدم گفت: در این چند روز اتفاقاتی افتاده است 
که آدم متاثر می شود. به اعتقاد من، وقتی یک بازی انجام 
شد، تیمی که برده یا باخته است، همانجا باید ماجرا را تمام 
کند. نه اینکه بازی تمام شده و حالا دنبال مقصر جلوه دادن 
یکدیگر باشند. وی افزود: می بینیم که یکسری اتفاقات دیگر 
پیش آمده و اینجا همه چیز را به هم ربط داده اند؛ این اتفاقات 
درست نیست و برای فوتبال مان بد است. باید با آرامش جلو 

برویم، چون فوتبال ما همینطور هم مشکل دارد. حداقل 
اجازه بدهیم هواداران از خود فوتبال لذت ببرند. هوادار از 
یک بازی ناراحت می شود و از یک بازی خوشحال. این بار 
هواداران پرسپولیس از این بازی لذت بردند و هواداران 
استقلال ناراحت شدند، اما استقلال تیم خوبی دارد و این تیم 
بهتر از این هم خواهد شد. اجازه بدهند که فوتبال هواداران را 
خوشحال کند. پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در واکنش به 
این مساله که به نظر می رسد بخشی از این درگیری ها از تیم 
مدیریتی دو باشگاه نشأت می گیرد که حواشی بیرون زمین 
را افزایش داده اند، اظهارداشت: قطعا خود مدیران فهمیده اند 

که چه کرده اند. پرسپولیسی ها که درخواست کردند بازی 
عقب بیفتد به این دلیل بود که از لیگ قهرمانان برگشته 
بودند و از آن شرایط جهنمی کرونا وارد قرنطینه شدند. 
انصافا درخواست طبیعی بود. از طرفی چون استقلالی ها در 
نیم فصل اول درخواست برابرشدن بازی ها پیش از دربی را 
داشتند، طبیعی بود که پرسپولیسی ها نیز این درخواست 
را داشته باشند. »وقتی حساسیت ها زیاد می شود، طبیعتا 
درگیری ها افزایش پیدا می کند.«، کرمانی مقدم با بیان این 
جمله گفت: حساسیت ها را که زیاد می کنند، این مسائل 
پیش می آید. دربی که می شود تمام رسانه ها، تمرکزشان 
روی این بازی است. کری خوانی هواداران هم باعث می شود 
استرس وجود بازیکنان را بگیرد. این همه در دنیا دربی برگزار 
می شود و در آرامش به پایان می رسد، اما اینجا آن آرامش 

را نمی بینیم.

مرتضی کرمانی مقدم: 
برنده  و  بازنده  دربی  باید  ماجرا  را  تمام کنند

آرمان ملی: در دربــی خـودروسازان در  
لیگ برتر پیکانی ها به اشتباه ۶ تعویض انجام 
دادند و این موضوع در حالی اتفاق افتاد که داوران 
و ناظرمسابقه متوجه این موضوع نشدند. حالا 
پس از پایان این مسابقه حاشیه های ۶ تعویضی 

مطرح شده است. 
   اشتباه 

در بازی پیکان و سایپا در چارچوب رقابت های 
لیگ برتر اتفاق عجیبی رخ داد و پیکانی ها به 
اشتباه اقدام به انجام ۶ تعویض کردند که این 
اشتباه از چشم داوران و ناظربازی دور ماند تا 

سلسله اشتباهات تکمیل شود. 
  قانون چه می گوید؟

حسن کامرانی فر، رئیس دپارتمان داوری 
فدراسیون فوتبال درباره این تخلف می گوید: 
قوانین بین المللی فیفا و فدراسیون فوتبال 
ایران در این خصوص می گویند ابتدا باید میزان 
تاثیرگذاری بازیکنی که به عنوان تعویض ششم 
یا بازیکن دوازدهم وارد زمین شده بررسی شود 
و سپس نسبت به نتیجه بازی، جریمه خاطیان 
و اعلام مقصران اصلی اعلام موضع کنیم. البته 
چیزی که مشخص است این است که ناظر 
فدراسیون و داورچهارم در این مورد کوتاهی 

کرده اند.
  نمونه خارجی 

اما آیا این اتفاق برای اولین بار در جهان 
فوتبال رخ داده که چنین سردرگمی ای ایجاد 
کرده است؟ پاسخ این سوال منفی است زیرا 
در ابتدای این فصل و در چارچوب مرحله یک 
شانزدهم نهایی کوپاایتالیا، رم به مصاف اسپتزیا 
رفته بود که در وقت های اضافه با نتیجه ۴ بر 
۲ شکست خورد. رمی ها در این دیدار به خیال 
اینکه مانند قبل می توانند در وقت های اضافه یک 
تعویض اضافه انجام دهند، ششمین تعویضشان 
را هم انجام دادند و آنها نیز مرتکب تخلف شدند. 
فدراسیون فوتبال ایتالیا پس از این دیدار با 
اینکه رمی ها در این بازی شکست خورده بودند 
و بازیکن تعویضی شان هم تاثیری در مسابقه 
نداشت، رای به شکست ۳ بر صفر رم داد. رای 
فدراسیون فوتبال نشان می دهد که آنها توجهی 

به تاثیرگذاری تعویض ششم رمی ها نداشته و تنها 
قانون را اجرا کردند.

  استعفای  فراز 
فراز کمالوند در گفت وگو با »فارس«، درباره 
استعفای خود از سرمربیگری تیم فوتبال سایپا 
پس از اتفاقات بازی با پیکان اظهارداشت: این 
موضوع درست است و استعفای خود را برای 
مدیرعامل سایپا فرستادم زیرا دیگر فایده ای 
ندارد. کار من مربیگری فوتبال است و نمی توانم 
شعبده بازی کنم. وقتی کار از دست من خارج 
می شود بمانم و چکار کنم؟ سرمربی تیم فوتبال 
سایپا درباره اینکه آیا احساس می کند تیم سایپا 
قربانی برخی مسائل شده، توضیح داد: احساس 
من این است اتفاقاتی می افتد که می خواهد 
منجر به سقوط سایپا شود و حداقل من در این 
موضوع دخیل نباشم. بچه نیستم و ۲5 سال 
است مربیگری می کنم. تیم ما همراه ذوب آهن 
و نساجی در معرض سقوط است. سوالم این 
است مگر می شود سایپا در رقابت برای فرار از 
سقوط با ذوب آهن و نساجی بجنگد اما داور 
وسط مسابقه اش را از مازندران و داورچهارم و 
کمک داور را از اصفهان انتخاب کنند. وی درباره 
اینکه داورچهارم که پنالتی پیکان را اعلام کرد 

حواسش به انجام شدن ۶ تعویض در تیم پیکان 
نبوده، بیان کرد: همین مسائل شائبه برانگیز است 
و شائبه اینگونه به وجود می آید که داورچهارم و 
داور خط را از اصفهان انتخاب کنید و داور وسط را 
از مازندران. البته هیچ چیزی متوجه این دو تیم 
ذوب آهن و نساجی نیست و کاری با آنها ندارد.  
وی درباره اشتباه تیم پیکان برای انجام دادن ۶ 
تعویض توضیح داد: این بازی قطعا باید ۳ بر صفر 
شود زیرا تیم حریف از بازیکن غیرمجاز استفاده 
کرده. قانون صراحت دارد و می گوید اگر تیمی از 
بازیکن غیرمجاز استفاده کند باید ۳ بر صفر شود.  

  جواب تارتار 
درباره  پیکان  سرمربی  تارتار  مهدی 
جنجال های این بازی و اتفاقاتی که پس از بازی 
رخ داد و در واکنش به صحبت های کمالوند 
سرمربی سایپا گفت: مصاحبه یکی از همکارانم 
را خواندم. خیلی دوست دارم درباره موضوع 
صحبت کرده و حرف هایم را با یک مثال شروع 
می کنم. یادم است زمانی که بازیکن راه آهن 
تهران بودم تیم ما به لیگ برتر آمد و صنعت نفت 
آبادان در همان مرحله نتوانست به لیگ برتر صعود 
کند. باشگاه نفت آبادان در آن زمان اعتراض کرد  
به دلیل استفاده از بازیکن غیرمجاز بازی باید سه 

بر صفر شده و این تیم به لیگ برتر صعود کند. در 
آن زمان رئیس فدراسیون فوتبال شخصی به نام 
محمد دادکان بود که حرف خیلی جالبی زد که 
هیچوقت حرف وی را از یادم نمی برم . دادکان 
در آن زمان اعلام کرد که راه آهن در زمین بازی 
صنعت نفت آبادان را شکست داده و به لیگ برتر 
صعود کرده است. دیگر بحث بازیکن غیرمجاز، 
.. مهم نیست؛ مهم  زیر ۲۳ سال، بزرگسال و.
این است دو تیم ۱۱ به ۱۱ در زمین باهم بازی 
کردند. مرد و مردانه جنگیدند و یک تیم دیگری 
را شکست داده است. تارتار ادامه داد:  ما هم در 
زمین ۱۱ نفره ایستادیم و بازی را از سایپا بردیم. 
این شلوغ کاری ها چیست؟ از طرفی همکار من 
می گوید استعفا داده ام و دیگر بازنمی گردم اما در 
ادامه صحبت هایش می گوید باید بازی سه برصفر 
شود. اگر استعفا داده ای دیگر چکاری به نتیجه 
داری؟ دوره این کارها تمام شده است. وی اضافه 
کرد: سوابق هر کسی در این فوتبال مشخص است 
و معلوم است چه کسانی محروم و ممنوع الفعالیت 
شده اند. مشخص است چه کارهایی در این فوتبال 
انجام داده اند. بس است، اگر نمی  توانید مرد و 
مردانه بجنگید بروید و در خانه تان بنشینید و به 
یک جوان درس اخلاق یاد بدهید. سرمربی تیم 
فوتبال پیکان تصریح کرد: همکار من می گوید 
قبل از بازی در فدراسیون فوتبال و کمیته صیانت 
بودم. برای چکاری به آنجا رفتی؟ سر تمرینت 
بایست و تاکتیکت را اجرا کن. دنبال منفعت طلبی 
هستی که به فدراسیون فوتبال می روی. چرا 
من مهدی تارتار، حسین پاشایی، سرپرست  و 
مدیرعامل پیکان به فدراسیون نرفتیم؟ زیرا 
دنبال کارمان هستیم و تمرکزمان روی کار است. 
انرژی که می خواهم پشت پرده فوتبال بگذاریم 
در زمین می گذاریم. تارتار تصریح کرد: بازیکنی 
که به عنوان تعویض ششم من به زمین رفت زیر 
یک دقیقه در زمین بود و اصلا توپ به وی برخورد 
نکرد. بازی قبل از ورود وی دو بر یک بوده و پس 
از آن هم با همین نتیجه تمام شده است. برای 5۰ 
ثانیه اعلام می کنند بازی باید سه بر صفر شود و 
بحثی در آن نیست. خواهش می کنم این بساط 

را جمع کنید.

خداداد افشاریان سرپرست کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
در خصوص اتفاقات اخیر مسابقات لیگ برتر و اعتراض به 
داوری ها اظهارداشت: حدود یک هفته است که ابلاغ کمیته 
داوران به دست من رسیده است و در این یک هفته به دلیل 
مسابقات حساسی که در لیگ برتر برگزار شده اتفاقاتی رخ داده 

است که فوتبالی ها را نگران کرده است و لازم است توضیح 
دهم چه اتفاقاتی رخ داده است.  

 داوران 
وی افزود: ما در حال حاضر برای ۸ بازی لیگ برتر 
خودمان ۶۹ تا داور داریم. یعنی ۶۹ داور هستند که وارد 
فهرست شدند و یک داوری پشت دروازه یا داور چهارمی 
گرفته و وارد مجموعه شده اند و ۱۰۰ نفر کمک داور 
داریم. این یکی از مواردی بود که داوران ما نتوانستند 
در طول فصل عملکرد خوبی داشته باشند و باعث 
عصبانیت شان شد. یک داور باتجربه ما که همیشه 

تمرین می کند و خودش را آماده نگه می دارد 
فقط ۶ بار قضاوت کرده و عملا انگیزه 

خودش را از دست داده است و 
انگیزه ندارد و داور دیگری که 

وارد لیست شده در طول ۲۰ هفته فقط یک داوری گرفته است. 
یعنی نه آن داور جدید داور می شود نه داور باتجربه می تواند 
عملکرد همیشگی را داشته باشد. داورهای بین المللی ما به من 
زنگ می زنند و همه خسته و بی انگیزه هستند و این یک اتفاق 
سمی و خطرناک است که داوران شرایط خوبی 
ندارند. افشاریان ادامه داد: ما باید برای 
فصل آینده این شرایط را تغییر دهیم 
و مثل کشورهای صاحب فوتبال 
اروپایی براساس تعداد مسابقات یک 
تعداد داور مشخص تعیین کنیم و به 
آنها ابلاغ بدهیم تا در رأس کار قرار 

بگیرند و حضور داشته باشند.
  دربی

وی در مورد قضاوت اکبریان در دربی 
تصریح کرد: در مورد دربی باید بگویم که 
من خودم اکبریان را با مسئولیت خودم 
داور دربی انتخاب کردم و 
مسئولیت اتفاقات رخ 
داده را هم قبول 

می کنم. بنیادی فر داور اول فهرست ماست ولی اکبریان چون 
در دپارتمان قبلی به او قضاوت دربی داده نشده بود و آماده بود 
و نمراتش بیشتر از سایرین بود او را با مسئولیت خودم در دربی 
گذاشتم و مسئولیتش هم با من. شما یک صحنه که نصف پای 
امیری رفت روی پای قائدی را بردارید، داوری دیگر چه ایرادی 
داشت؟ همه کشورهای صاحب سبک داوران را آموزش می دهند 
اما در نهایت به این رسیدند که بازهم VAR باشد. کدام آدم در 
ورزشگاه دید که آن صحنه پنالتی است؟ من ندیدم حتی در صحنه 
اول تلویزیون. خود آقای مجیدی می داند چه می گویم. این پنالتی 
VAR بود ولاغیر. شک نکنید تا صد سال بعد، همین اتفاق می افتد 
مگر اینکه VAR بیاید. همه ما این را می دانیم و خود آقای مجیدی 
هم می داند و من هیچ خرده ای به اکبریان بابت صحنه نمی گیرم. 

  دستمزد 
افشاریان در مورد اسپانسر داوران لیگ برتر هم اظهارداشت: 
قرار اسپانسر برای یکسال مبلغ ۳ میلیارد تومان قرارداد بسته 
شده که رقم بسیار کمی است. امیدوارم اسپانسر ما نیز کمک 
کند تا اتفاقات خوبی رخ دهد. وی افزود: آقای عزیزی خادم 
دستور دادند که دستمزد داوران لیگ برتر ۳۰۰ درصد افزایش 
پیدا کند. از فصل بعد این تغییرات ایجاد می شود. من به ایشان 
گفتم که ۳۰۰ درصد برای رده های دیگر مانند دسته یک و 
دو و لیگ بانوان پایین است. آقای عزیزی خادم گفتند برای 
سایر رده ها باید کارشناسی شود و در اولین جلسه به تصویب 

فدراسیون خواهد رسید.

خداداد  افشاریان، سرپرست کمیته داوران:

فقط VAR می توانست پنالتی استقلال را تشخیص دهد

انجام ۶ تعویض در یک دیدار 

درگیـــری رســـانه ای »تارتار«  و »کمالوند« 


